
Jako student, jsem zjistila, jak to funguje ve větší organizaci a co vše obnáší práce ve skladu, 

že to není úplně jednoduché. Praxe se mi velmi líbila a byla pro mě zajímavá. V této praxi 

jsem se také seznámila s rozměrovými a velikostními tabulkami, o kterých jsme se na 

univerzitě učili. 
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